
Zastupitelstvo města Česká Kamenice

Z Á P I S
z  9 .  z a s e d án í  Z a s t u p i te l s t va  měs t a  Če s ká  Kam e n i c e,

k te ré  s e  kon a l o  d n e  1 . 1 1 . 2 0 2 3
o d  1 7 : 0 0  h o d i n  v  z a s e d ac í  m í s t n o s t i  v  čp. 2 7 2

P ř í t o m n i : M g r.  M i c h a e l a  Ča p k o v á
Pa v e l  Ča s a r
B c.  Pe t r a  D o l ečk o v á
M g r.  D a n a  V i t o ušo v á  D v o řá k o v á
Ro m a n  Ho r k ý
B c.  To m áš  Ho r y n a
M i c h a l  Ke l l n e r
Ev a  Ko d y m o v á
P h a r mD r.  M a r t i n  Ko n ečn ý
Ha n a  K r a c m a n o v á
I n g .  Vo j těc h  M a r e k
V l a s t i m i l  M i ře j o v s k ý
M g r.  Ja n  Pa p a j a n o v s k ý
Ja r o s l a v  Pe t ř í k
I n g .  L a d i s l a v  Se d l áče k
M g r.  L u d m i l a  Se ka n o v á
M a r t i n  Ša n d a

O m l u v e n i : I n g .  A l eš  D a n i e l
O n d ře j  R i c h t e r
M U D r.  M a r i e  Šťa s t n á
He l e n a  Vo r b o v á

Ne p ř í t o m n i : < d l e  p r e z e nčn í  l i s t i ny >

Ho s t é : < d l e  p r e z e nčn í  l i s t i ny >

P ře d s e d a j í c í : I n g .  Vo j těc h  M a r e k
M g r.  Ja n  Pa p a j a n o v s k ý

O věřo v a t e l é : Ev a  Ko d y m o v á
I n g .  L a d i s l a v  Se d l áče k

Ná v r h o v á  k o m i s e : B c.  Pe t r a  D o l ečk o v á
Ro m a n  Ho r k ý
V l a s t i m i l  M i ře j o v s k ý

Číslo
bodu

Bod
Komentář



1. Zahájení 9. zasedání zastupitelstva města

Deváté zasedání zastupitelstva města zahájil a jeho průběh zpočátku řídil místostarosta Ing. Vojtěch
Marek. Oznámil, že omluveni jsou členové ZM MUDr. Marie Šťastná, Helena Vorbová, Ondřej Richter a
Ing. Aleš Daniel. V průběhu jednání se dostaví starosta města Mgr. Jan Papajanovský, Hana
Kracmanová a Mgr. Dana Vitoušová Dvořáková. Přítomna je nadpoloviční většina  členů a
zastupitelstvo je tudíž usnášeníschopné. Přítomní jsou i 2 občané.   

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 14
Výsledek hlasování: Nevzniklo

2. 212/9/ZM/2023 Schválení návrhu programu 9. zasedání ZM

I. Zastupitelstvo města schválilo
program 9. zasedání Zastupitelstva města Česká Kamenice konaného 1. 11. 2023.

Předložený návrh programu byl schválen všemi přítomnými zastupiteli města. Oproti zveřejněnému
návrhu nezaznamenal žádné dodatečné změny.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

3. 213/9/ZM/2023 Návrh na složení návrhové komise

I. Zastupitelstvo města schválilo
návrhovou komisi ve složení: Bc. Petra Dolečková, Roman Horký a Vlastimil Miřejovský. 

Do návrhové komise byli navrženi a zastupitelstvem města bez výhrad schváleni zastupitelé Bc. Petra
Dolečková, Roman Horký a Vlastimil Miřejovský.  

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

4. 214/9/ZM/2023 Určení ověřovatelů a zapisovatelky zápisu

I. Zastupitelstvo města určilo
ověřovatele zápisu Evu Kodymovou a Ing. Ladislava Sedláčka, zapisovatelku Štěpánku Kavovou.

Za ověřovatele zápisu byli navrženi a zastupitelstvem města určeni  Eva Kodymová  a Ing. Ladislav
Sedláček. Zapisovatelkou byla určena Štěpánka Kavová.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

5. Připomínky k zápisu z 8. zasedání zastupitelstva města

Zápis z 8. zasedání zastupitelstva města konaného dne 6. 9. 2023 byl řádně vyhotoven a ověřen, nebyly
proti němu vzneseny žádné námitky a tím je považován za schválený.



Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 14
Výsledek hlasování: Nevzniklo

6. Kontrola plnění úkolů z 8. zasedání zastupitelstva města

Tajemník MěÚ Ing. V. Vlček podal zprávu o kontrole plnění úkolů z předcházejícího zasedání ZM, ze
kterého vyplynulo několik úkolů. 
K jednotlivým úkolům:
- prověřit pojištění cizí nemovitosti v souvislosti s orlojem - úkol byl splněn, vedoucí ORIŽP Ing. D.
Deutsch na poradě oznámil, že nemovitost je pojištěná,
- stažení usnesení týkající se smluvní dokumentace Pivovarská č. p. 8 - dokumentace byla doplněna a
na dnešní jednání jsou předložena dvě usnesení, týkající se Pivovarské č. p. 8,
- stížnost ░░░░ ░░ a žádost o prověření: 
•       zapáchajícího kanálu s upozorněním na chybějící protipachové vložky - vedoucí TZ O. Richter
informoval tajemníka úřadu, že kanál byl opraven a víko zapuštěné níže, aby nepřekáželo,
protipachová vložka se do kanálu nedává,
•       umístění lampy veřejného osvětlení – vedoucí TZ O. Richter informoval, že jakákoliv přeložka se
hradí a přeložení stožáru je �nančně náročné. Neví, jestli ░░░░ ░░░ bude chtít přeložku hradit.
Nabízí se otázka, jestli do budoucna budou takové přeložky hrazeny ze strany města – bude dále
řešeno,
•      záležitosti týkající se Sběrného dvora a displeje na váze – váha je již stará a do doby, než se bude
pořizovat nová, je displej na váze otočen směrem k zákazníkovi,
•       záležitosti týkající se MěÚ – stížnost na pracovnici matriky – ░░░░ ░░░ byl  starostou města
informován o výsledku šetření, které na MěÚ proběhlo. Záležitost byla řádně prověřena a byl vznesen
dotaz i na Ministerstvo vnitra. Dle vyjádření Ministerstva vnitra, nebylo zjištěno žádné pochybení a
pracovnice jednaly v souladu se zákonem,
-       podnět ░░░░ ░░░ na podlahu v autobusové zastávce, bezpečnost na koupališti a odbahnění
rybníka - řeší s ░░░░ ░░░ vedoucí TZ O. Richter. Všechny úkoly z jednání 8. ZM jsou splněny. 
Tajemník úřadu Ing. V. Vlček zmínil také, že město připravilo pro nové občany  města nový uvítací
balíček, ve kterém budou veškeré informace a pokyny, co  je zapotřebí vyřídit po nastěhování do
nového města. Uvítací balíček obsahuje informace o vyřízení OP, přihlášení psů, odpadů, turistické
informace a informace ohledně školky, školy CDM, zdravotních služeb a také malý uvítací dárek.
 

Předkladatel: Tajemník Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 14
Výsledek hlasování: Nevzniklo

7. 215/9/ZM/2023 Nabytí pozemku (S. Ž.)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo
odkoupit část pozemku p. č. 311/2 trvalý travní porost,  dle návrhu geometrického plánu č. 371-
184/2023 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č. 311/7 ostatní plocha/ostatní komunikace o

výměře 47 m2,  v k. ú. Kerhartice, ve vlastnictví ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░ do vlastnictví Města Česká Kamenice, IČO 00261220, se sídlem
Náměstí Míru 219, 407 21 Česká Kamenice, za konečnou kupní cenu ve výši 3 760 Kč.  

Zastupitelstvu města byl předložen návrh ░░░░ ░░ , bytem Kerhartice 9, na prodej části pozemku p.
č. 311/2  v k. ú.  Kerhartice, na kterém se nachází stavba komunikace, kterou nechalo rekonstruovat



město Česká Kamenice. Jedná se o 47 m2. Paní ░░░░ navrhuje cenu 80 Kč/m2 a celková částka tudíž
činí 3 760 Kč. Ing. V. Marek informuje, že standartní cena pro prodej pozemků z majetku města je 200

Kč/m2, což byla i navrhovaná cena za koupi této části pozemku. Navrhovatelka trvá na ceně 80 Kč/m2 s
tím,  že chce přispět městu Česká Kamenice za opravu místní komunikace, za vyhotovení
geometrického plánu a za  správní poplatek na převod vlastnického práva v katastru
nemovitostí. Zbývající části pozemku si chce navrhovatelka nechat ve svém vlastnictví, neboť na nově
vznikajícím pozemku plánuje stavbu plotu a na pozemku p. č. 311/2 parkuje. 

Předkladatel: Jiří Šulc
Zpracovatel: Lucie Honzíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

8. 216/9/ZM/2023 Nabytí pozemku (SVS. a. s.)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo
odkoupit část pozemku  p. č. 238/11, dle geometrického plánu č. 182-39/2023 se jedná

o  pozemek  p. č. 238/11 o výměře 477 m2,  v k. ú. Kamenická Nová Víska, od  Severočeské
vodárenské společnosti a. s., IČO 49099469, se sídlem Přítkovská 1689, 415 50 Teplice  do
vlastnictví Města Česká Kamenice, IČO 00261220, se sídlem Náměstí Míru 219, 407 21 Česká
Kamenice, za konečnou kupní cenu ve výši 95 720 Kč.

Zastupitelstvu města byla předložena nabídka Severočeské vodárenské společnosti a. s., Teplice, na
odkoupení části pozemku p. č. 238/11, v k. ú. Kamenická Nová Víska. Nově vzniklý pozemek p. č. 328/12

si ponechá SVS a. s. v majetku jako přístup k vodojemu. Jedná se o pozemek o velikosti 477 m2. O tento
pozemek se již odbor SMM zajímal, neboť je součástí  pro  oddělení částí pozemků pod přilehnou
nezpevněnou komunikací, které by město bezúplatně nabylo pod podmínkou výstavby zpevněné
komunikace k poslednímu rodinnému domu č. p. 31 (░░░░ ░ ) a točny pro otáčení vozidel údržby, IZS
aj.  S tímto návrhem přišli vlastníci dotčených nemovitostí s tím, že momentálně v této lokalitě není
zajištěn ani vývoz komunálního odpadu a jsou nuceni vyvážet popelnice až ke zpevněné komunikaci. S
tímto návrhem vedení města souhlasilo a nyní je to v řešení. Získání pozemku je pro město výhodné,
protože pozemek je součástí územního plánu a dá se na něm stavět individuální bydlení. Cena dle

znaleckého posudku činí 95 720 Kč, tj. 201 Kč/m2, což odpovídá i ceníku města. 

Předkladatel: Jiří Šulc
Zpracovatel: Lucie Honzíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

9. 217/9/ZM/2023 Prodej pozemku - záměr (M. M.)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo
o zveřejnění záměru prodat část pozemku p. č. 158 zahrada, dle návrhu geometrického plánu č.

1460-175/2023  se jedná o nově vzniklý pozemek  p. č. 158/1 zahrada o výměře 314 m2  a o část
pozemku  p. č. 2494/1 ostatní plocha/ostatní komunikace,  dle návrhu geometrického plánu č.
1460-175/2023 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č. 2494/4 ostatní plocha/jiná plocha o výměře

82 m2, vše v k. ú. Česká Kamenice, za cenu 200 Kč/m2.

Zastupitelstvu města byla předložena žádost ░░░░ ░░░░ o koupi části pozemku p. č. 158 zahrada,
dle návrhu geometrického plánu č. 1460-175/2023 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č. 158/1 zahrada o

výměře 314 m2  a o část pozemku p. č. 2494/1 ostatní plocha/ostatní komunikace,  dle návrhu
geometrického plánu č. 1460-175/2023 se jedná o nově vzniklý pozemek p. č. 2494/4 ostatní plocha/jiná



plocha o výměře 82 m2, vše v k. ú. Česká Kamenice. Pozemek je dlouhodobě užíván na základě
nájemní smlouvy, která byla psaná na matku žadatele, zesnulou ░░░░ ░░░░ ░░ . Jedná se tedy o
narovnání stávajícího stavu. 

Předkladatel: Jiří Šulc
Zpracovatel: Lucie Honzíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

10. 218/9/ZM/2023 Prodej pozemku - obytná lokalita SKALKA (Mgr. J. P.)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo

prodat pozemek p. č. 1666/34, o výměře 702 m2, v k. ú. Česká Kamenice - obytná lokalita Skalka,
do výlučného vlastnictví ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░ , za konečnou kupní cenu ve výši 702 000 Kč.

Zastupitelstvu města byl předložen výsledek elektronické aukce, pozemku A06, tj. pozemek parcelní

číslo 1666/34, v k. ú. Česká Kamenice - obytná lokalita Skalka, o výměře 702 m2, který vydražil ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ , za konečnou kupní cenu ve  výši 702
000 Kč. Veducí OSMM J. Šulc zmínil, že se jedná o pozemek č. 13, minulý týden byl vydražen pozemek
č. 14,  jehož prodej bude předložen na dalším jednání ZM a k vydražení zbývá už jen jeden pozemek a
to č. 15, což je pozemek ohledně kterého se řešilo majetkoprávní vypořádání s manželi ░░░░ ░░░
Nyní bude i tento pozemek nabízen formou elektronické aukce. PharmDr. M. Konečný se dotázal, jak
se bude tato lokalita nadále nazývat.  V. Drobná ze Stavebního úřadu informovala zastupitele, že
minulé zastupitelstvo města schválilo název ulice Pod Skalkou. 

Předkladatel: Jiří Šulc
Zpracovatel: Lucie Honzíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

11. 219/9/ZM/2023 Majetkoprávní vypořádání (V. a B. K.)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo
revokovat (zrušit) usnesení č. 139/5/ZM/2023  ze dne 26. 04. 2023, ve věci odkoupení části
pozemku st. p. č. 52 , dle geometrického plánu č. 1413-216/2022 se jedná o část označenou jako

díl "a" o výměře 56 m2  v k. ú. Česká Kamenice, ve vlastnictví ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ , za konečnou kupní cenu ve výši
67 200 Kč.

II. Zastupitelstvo města rozhodlo
směnit část pozemku st. p. č. 53 zastavěná plocha a nádvoří, dle geometrického plánu č. 1457-

216/2022 se jedná o část  označenou jako díl "b" o výměře 1 m2,  v k. ú. Česká Kamenice, ve
vlastnictví Města Česká Kamenice, IČO 00261220, se sídlem Náměstí Míru 219, 407 21 Česká
Kamenice za část pozemku st. p. č. 52 zastavěná plocha a nádvoří,  dle geometrického plánu č.

1457-216/2022 se jedná o část označenou jako díl "a" o výměře 51 m2, v k. ú. Česká Kamenice, ve
vlastnictví ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░
░░░░ ░░░░ ░░░░ ░  s �nančním vyrovnáním ve výši 60 000 Kč.

Zastupitelstvu města byl předložen návrh na majetkoprávní vypořádání s manželi Koudelovými.
Situace je řešena již delší dobu.  Původně bylo navrženo a na jednání RM schváleno odkoupení části
pozemku st. p. č. 52 v k. ú. Č. Kamenice, kterou vlastní ░░░░ ░░░░ ░░ S návrhem geometrického



plánu avšak ░░░░ ░░░░ ░░ nesouhlasili. Na základě projednání Rady města na svém 27. zasedání
ze dne 19. 12. 2022 bylo s ░░░░ ░░░░ ░░░░ vyvoláno další jednání, kdy byla předem projednána

částka ve výši 1000,- Kč/m2 s tím, že manželé prodají pozemek dle návrhu původního geometrického
plánu.  Manželé si však znovu nechali čas na promyšlenou. Tři  dny před zasedáním Zastupitelstva
města manželé vyjádřili svůj nesouhlas s geometrickým plánem, neboť byla zaměřena budova
Městského úřadu, ale zeď mezi manželi a Městským úřadem je společná a oni chtějí vlastnit ideální
polovinu. Odbor SMM nechal přepracovat geometrický plán a tím bylo zjištěno, že se nebude jednat o

nabytí do vlastnictví města, ale směnu, neboť 1 m2 bude město převádět na manžele a manželé budou

městu převádět 51 m2, s �nančním vyrovnáním 1 200,- Kč/m2 ve prospěch manželů ░░░░ ░░░ . Po
dalších jednáních došlo ke vzájemné dohodě, kdy je předloženo revokovat usnesení č. 139/5/ZM/2023
ze dne 26. 4. 2023 ve věci odkoupení části pozemku a je navrženo usnesení nové, kdy dojde ke směně
pozemků a �nančnímu vyrovnání. 

Předkladatel: Jiří Šulc
Zpracovatel: Lucie Honzíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

12. 220/9/ZM/2023 Dohoda o užívání veřejného prostranství - (R. M.)

I. Zastupitelstvo města rozhodlo
schválit znění a  uzavřít Dohodu  o užívání veřejného prostranství - prostor předzahrádky u
GRILLPUBU U KOČEK, s ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ ░░░░ příloha č.
1.

Zastupitelstvu města byl předložen  návrh na uzavření Dohody o užívání veřejného prostranství -
prostoru předzahrádky u GRILLPUBU U KOČEK na nám. 28. října. Majitel Grillpubu poskytl bezplatně

dlažební kostky pro zadláždění plochy 221 m2  v hodnotě cca 150 000 Kč a projektovou
dokumentaci. Město za to tuto aktivitu navrhuje, že majiteli, na základě této Dohody, nebude účtovat

poplatek za užívání veřejného prostranství cca 50 m2  po dobu 10 let. Dohodu projednala RM a
doporučuje ke schválení zastupitelstvu města. Ing. V. Marek doplnil, že hodnota daru od ░░░░
░░░░ je mnohonásobně vyšší, než poskytnutá úleva ze strany města. Bc. P. Dolečková se dotázala,
zdali je zábor vždy jen od dubna do října? J. Šulc odpověděl, že ano, že je to takto nasmlouváno, jedná
se o 7 měsíců. Další měsíce budou zimní a bude se jednat o údržbě veřejného prostranství na základě
jiné dohody. Bc. P. Dolečková se jen ujišťuje, že je vše správně uvedeno i ve smlouvě.  
Zastupitel Martin Šanda se zdržel hlasování. 

Předkladatel: Jiří Šulc
Zpracovatel: Bc. Jaroslava Nácarová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 13 Proti: 0 Zdrželo se: 1 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

13. 221/9/ZM/2023 Finanční dar Římskokatolické farnosti - děkanství Česká Kamenice

I. Zastupitelstvo města schválilo
poskytnutí �nančního daru Římskokatolické farnosti ve výši  75 804  Kč  na základě Smlouvy o
spolupráci č. 107/2019.

Na jednání se dostavil starosta města Mgr. Jan Papajanovský (17:43 h) a pokračoval v řízení průběhu
jednání ZM. 
 
Starosta města Mgr. J. Papajanovský zmínil, že město Česká Kamenice má s Římskokatolickou farností
uzavřenou Smlouvu o spolupráci, na základě které město může zajišťovat průvodcovskou službu při



návštěvě Poutní kaple Narození Panny Marie a Kostela Sv. Jakuba Staršího během letní sezony.
Výměnou za tuto možnost se město zavázalo darovat farnosti částku ve výši 40 % z celkové částky,
která byla vybrána na vstupném.  Dalších 40 % je uloženo na účtech města a �nance se používají na
potřebnou údržbu obou nemovitostí, nebo ke spolu�nancování některých dotací.  Za období od 1. 5.
2023  až 30. 9. 2023  město daruje farnosti částku ve výši 75 804  Kč. PharmDr. M. Konečný dodal, že
minulý rok se jednalo o částku 95 000 Kč, což ukazuje na pokles návštěvnosti turistů cca o 20 %.
Starosta města Mgr. J. Papajanovský reagoval s tím, že turistická sezóna byla letos slabší nejen v České
Kamenici, ale i v celém regionu. Turistická sezóna v naší oblasti je vázána na celé České Švýcarsko, ve
kterém byl rozsáhlý požár a tudíž turisté tuto oblast navštěvují méně. Snad se tato situace do
budoucna zlepší.  

Předkladatel: Ing. Anna Volfová
Zpracovatel: Ing. Anna Volfová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

14. 222/9/ZM/2023 Schválení podání žádosti o dotaci a zabezpečení vlastních zdrojů na �nancování akce -
Vybavení domova pro seniory Česká Kamenice elektronickým požárním systémem

I. Zastupitelstvo města schválilo
podání žádosti o dotaci v rámci vyhlášené výzvy MPSV ČR - 013 310 Rozvoj a obnova materiálně
technické základny sociálních služeb 2016 - 2024 na pořízení a vybavení Domova pro seniory
Česká Kamenice elektronickým požárním systémem a zabezpečení vlastních zdrojů z rozpočtu
města Česká Kamenice na �nancování této akce.

Zastupitelstvu města byl předložen návrh ke schválení podání žádosti o dotaci v rámci vyhlášené výzvy
MPSV ČR - 013 310 Rozvoj a obnova materiálně technické základny sociálních služeb 2016 - 2024 na
pořízení a vybavení Domova pro seniory Česká Kamenice elektronickým požárním systémem a
zabezpečení vlastních zdrojů z rozpočtu města Česká Kamenice na �nancování této akce. Maximální
výše dotace může činit 60% z celkových uznatelných nákladů na akci, které činí 1 016 732 Kč. Dotace
činí 610 039 Kč a z rozpočtu města bude investována částka 406 693 Kč. Předpokládaný rozpočet akce
je přiložen v příloze návrhu usnesení. Starosta města Mgr. J. Papajanovský doplnil, že mít u zařízení
tohoto typu tzv. EPS (elektronický požární systém) je od roku 2025, nebo 2026 zákonná povinnost. Stát
na pořízení EPS vypisuje dotační programy. Tato zákonná povinnost byla zavedena po požáru ve
Vejprtech, kde uhořela řada lidí. Bc. T. Horyna se dotázal, jaké budou měsíční náklady na provoz EPS.
Zodpovězeno bylo, že náklady budou stejné jako na MěÚ a to cca 90 tis. Kč ročně  za poskytnutou
službu. Část je poskytována hasičskému záchrannému sboru  a část �rmě, která zajišťuje přenos dat.
Bohužel nyní není v této činnosti žádná konkurence. 

Předkladatel: Ing. Dalibor Deutsch
Zpracovatel: Kateřina Pospíšilová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

15. 223/9/ZM/2023 Zápis o jednání kontrolního výboru

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí
zápis o jednání kontrolního výboru ze dne 5. 9. 2023.

Zastupitelstvu byl předložen Zápis o jednání kontrolního výboru ze dne 5. 9. 2023. Starosta města Mgr.
J. Papajanovský předal slovo předsedovi KV  M. Šandovi, který zastupitelům oznámil, že KV plánuje
provést kontrolu příspěvkové organizace Správy lesů a další jednání jsou o týden posunuta, než je
uvedeno v zápise, z důvodu čerpání dovolené. Tajemník úřadu Ing. V. Vlček, MSc. doplnil, že je testován



nový systém v E-jednání a to podsystém E-úkoly, ze kterého se dají vygenerovat úkoly z jednání RM i
ZM. Každý zaměstnanec tak obdrží informaci na e-mail o vzniklém úkolu. V systému E-úkoly bude pak
průběžně zadávat, v jaké fázi je  plnění daného úkolu  a pro vedení města, KV i FV bude k  dispozici
rychlý přehled plnění všech  úkolů. Do konce roku bude systém E-úkoly ve zkušebním provozu a od
nového roku by již mělo vše fungovat. 
 
Z jednání odešla Mgr. M. Čapková - nehlasovala.

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková
Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 1
Usnesení bylo: Přijato

16. 224/9/ZM/2023 Zápisy o jednání �nančního výboru

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí
zápisy o jednání �nančního výboru ze dne 18. 9. 2023 a 16. 10. 2023.

Zastupitelstvu města byly předloženy Zápisy o jednání �nančního výboru. Starosta města předal slovo
předsedovi FV M. Kellnerovi, který informoval zastupitele, že FV měl v mezidobí dvě schůze. Na první
schůzi byl FV v plném počtu, zúčastnil se i pan starosta, který členy FV informoval o plánovaných
investicích města a FV se seznámil s čerpáním rozpočtu za první pololetí tohoto roku. Druhé schůze FV
se zúčastnili 4 členové FV a všech jednání se účastní i vedoucí FO Ing. J. Volfová. Na druhé schůzi FV
bylo projednáváno odpadové hospodaření ve městě. Projednáváno bylo i čerpání fondů příspěvkových
organizací. Další jednání FV je naplánované na    6. 11. 2023. Starosta města Mgr. J. Papajanovský
doplnil, že se městu daří posunout realizaci projektu na zlepšení systému třídění odpadu na sídlištích.
První testovací hnízdo je umístěno na sídlišti v ul. 5. května a bude sledováno, jak budou lidé tento
prostor na třídění odpadu užívat. Odpadní nádoby jsou v uzamčeném prostoru, kam budou mít
přístup jen obyvatelé daného domu. Pokud se tento způsob osvědčí, budou během příštího roku
umístěna taková hnízda u všech domů na sídlišti a do r. 2025 by mohl být zaveden systém, kdy lidé
zaplatí jen za odpad, který vyprodukují. Dále starosta města informoval, že nyní probíhá sestavování
rozpočtu města na příští rok, kdy velkou výzvou bude pokrýt �nanční spoluúčasti na
rozjednané  dotační aktivity. Pokud město uspěje ve všech podaných žádostech, bude složitější najít
�nanční prostředky na pokrytí těchto spoluúčastí. Jako příklad uvedl, že hodnotící komisí Státního
fondu dopravy a infrastruktury, byla podpořena cyklostezka do Kamenického Šenova, což bude
znamenat velkou �nanční investici v příštím roce. Spoluúčast města na tomto projektu činí 10 mil. Kč a
5 mil. Kč Kamenický Šenov.  M. Kellner k odpadovému hospodářství dodal, že by bylo dobré zvážit
princip vybírání poplatků od majitelů nemovitostí. Bc. T. Horyna se dotázal, jak to bude dál s
neoplocenými místy na tříděný odpad. Starosta města vysvětlil, že snahou bude, aby neoplocených
míst na tříděný odpad bylo co nejméně. Ing. V. Marek doplnil, že výdaje na odpadové hospodářství se
stále navyšují. Ve vybrané lokalitě byl proveden rozbor odpadů jak v panelovém domě, tak i v bytových
domech. Situace je velice nepříznivá. Po přebrání obsahu nádob na separovaný odpad by objemově
bylo zapotřebí ani ne pětina těchto nádob.  Ostatní odpad mohl být vytříděn. Situace bude dále
monitorována a bude snaha zjišťovat, jak lidé se svým odpadem nakládají.  Mgr. M. Čapková
informovala, že v Kamenické N. Vísce a Vísce pod Lesy jsou nádoby na tříděný odpad velmi využívané.
Není však možné monitorovat, kdo tyto nádoby využívá, jestli jen místní obyvatelé, nebo i lidé
odjinud.  
 
Na jednání se vrátila Mgr. M. Čapková. 
Na jednání se dostavila Mgr. Dana Vitoušová Dvořáková (18:03 h). 
 



Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková
Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 16 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

17. Diskuse občanů

V diskuzi občanů vystoupil přítomný ░░░░ ░ s dotazem ohledně změny Územního plánu. Na
projednávání Územního plánu se z pracovních důvodů nemohl dostavit a zajímá se o podanou žádost
o možnost postavení kůlny na nářadí na parkovišti nad záchrankou. Stavba mu nebyla povolena.
Starosta města Mgr. J. Papajanovský informoval, že tato žádost byla projednávána na jednom z
minulých jednání zastupitelstva města. Žádost ░░░░ byla zahrnuta do změny ÚP č. 1. Zastupitelstvo
návrh na požadovanou změnu zamítlo s odůvodněním, že pozemek sice náleží ░░░░ ░░ , ale není
vhodné, aby na tomto místě vznikla jakákoliv trvalá stavba. Je vhodné, aby tento pozemek zůstal
prázdný z důvodu možnosti rozšíření prostor  Záchranné služby a případného  odkoupení tohoto
pozemku. Bude-li na tomto pozemku stát stavba, nebude již nic takového nikdy možné.   
 
Na jednání se dostavila Hana Kracmanová (18:08 h). 
 
Starosta města požádal  zastupitele o možnou  změnu v programu  jednání. Navrhuje, aby usnesení,
týkající se převedení TZ na příspěvkovou organizaci, které je zařazeno na konci programu, bylo
projednáno nyní po diskuzi občanů. Důvodem je žádost zastupitelky Mgr. Dany Vitoušové Dvořákové,
která by se ráda zúčastnila projednávání tohoto bodu, ale potřebuje z osobních důvodů z jednání
odejít dříve. Zastupitelé o úpravě programu hlasovali: pro 15 členů ZM, zdrželi se 2 členové ZM (Martin
Šanda, Jaroslav Petřík). Změna programu byla schválena 15 hlasy.   

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 2 Nehlasovalo: 0
Výsledek hlasování: Nevzniklo

18. 225/9/ZM/2023 Převedení TZ na příspěvkovou organizaci

I. Zastupitelstvo města schválilo

1. záměr převedení stávající činnosti organizační složky Technické zařízení města na
příspěvkovou organizaci Správa lesů města Česká Kamenice s účinností k 1. 1. 2024,

2. záměr přeměny příspěvkové organizace Správa lesů města Česká Kamenice na příspěvkovou
organizaci Městské služby Česká Kamenice s účinností k 1. 1. 2024.

II. Zastupitelstvo města ukládá

1. Ing. Vítězslavu Vlčkovi, MSc.

1.1. předložit návrh na úpravu zřizovací listiny dle bodu I. odst. 2.

Termín: 6.12.2023

Zastupitelstvu města byl předložen návrh na převedení stávající činnosti organizační složky Technické
zařízení města na příspěvkovou organizaci, a to prostřednictvím „přidružení“ ke stávající příspěvkové
organizaci Správa lesů města Česká Kamenice. Starosta města Mgr. J. Papajanovský pro připomenutí
vysvětlil rozdíl mezi organizační složkou a příspěvkovou organizací. Převedení Technického zařízení na
příspěvkovou organizaci znamená převedení stávajících zaměstnanců se stejnými pracovními
smlouvami z jednoho zaměstnavatele na druhého, převedení části majetku a činností spojených s



Technickým zařízením. Detaily, jaký majetek se bude převádět a jaký ne, nejsou  nyní předkládány,
protože se vše musí řádně připravit a je to práce na desítky hodin. Toto je předmětem bodu č. II.
předloženého usnesení, který bude plněn v případě schválení bodu č. I. a předložen na dalším jednání
ZM. Navrženo je, aby spojením TZ se Správou lesů města Česká Kamenice vznikla společnost pod
názvem Městské služby Česká Kamenice a s tím bude spojena změna zřizovací listiny. Změna by měla
být provedena k 1. 1. 2024 a z tohoto důvodu bylo dnešní jednání ZM přesunuto z původního termínu.
Záměr byl několikrát projednáván na radě města. Rada města  došla k závěru, že forma organizační
složky není pro TZ příliš vhodná. Při zpracovávání rozpočtu na r. 2024 je na TZ potřeba 15 mil. Kč a
organizace má dnes cca 30 zaměstnanců (stálí zaměstnanci, VPP aj.). Naproti tomu je Správa lesů
města Česká Kamenice na příspěvkovou organizaci dost malá. Má 5 stálých zaměstnanců, pracovníky
na dohodu a účetní na poloviční úvazek, ale musí vést samostatnou nemalou agendu, spojenou s
fungováním právnické osoby. Nutné je také říct, že příspěvková organizace je veřejná správa a
zaměstnanci jsou vedeni ve stejném režimu jako zaměstnanci Městského úřadu. Jednou z možností
bylo také, že se z TZ vytvoří samostatná příspěvková organizace, což však není v zájmu vedení města,
protože příspěvkových organizací má již mnoho. Nová organizace Městské služby Česká Kamenice by
měla dvě sekce. Jedna by se věnovala práci TZ pod vedením O. Richtera a druhá práci Správy lesů pod
vedením M. Švába.  Sloučení by umožnilo v organizaci  racionálně vytížit ekonomku na plný úvazek,
přínosem by bylo možné využití strojního vybavení, které stávající organizace vlastní, ale vzájemně si
ho nyní nepůjčují. V případě potřeby se mohou pracovníci Správy lesů, když nemají v zimním období
tolik práce v lese, věnovat práci ve městě, když pracovníci TZ nestíhají a pobírat stále mzdu v plné výši,
někdy i s příplatky. Nyní bývají v zimě doma a pobírají mzdu jen částečnou, což je pro město
neefektivní. Co se týče platby DPH tak nyní je DPH TZ součástí DPH města. Oddělením od města sice
město nic nevydělá, ale výrazně se zpřehlední, co se dá u TZ uplatňovat jako odpočet DPH a co nedá.
Nyní je toto prakticky nemožné. Z hlediska rozpočtového procesu předpokládáme v roce 2024 náklady
na fungování lesního a technického úseku ve stávající výši  s tím, že k navýšení o cca 1,5 až 2 mil. Kč
dojde z důvodu zřízení nové pozice ředitele + ekonomky organizace.  Financování bude v roce 2024
dominantně zajištěno příspěvkem na činnost ze strany města. Cílem do dalších let je část �nancování
organizace převést do výkonového režimu vč. získávání �nancí z dalších zdrojů, než je rozpočet města
Česká Kamenice, konkrétně nabízením služeb okolním obcím.
Na proběhlých jednáních byl vznesen dotaz, proč se bude zřizovat nová pracovní pozice ředitele a
nestane se ředitelem jeden z vedoucích stávajících organizací, M. Šváb, nebo O. Richter. Dospělo se k
názoru, že ani jeden ze zmíněných pracovníků by nemohl vykonávat ředitele a řídit tak oba úseky
najednou. Starosta města Mgr. J. Papajanovský informoval, že funkci ředitele příspěvkové organizace
Městské služby Česká Kamenice by měl zastávat Ing. R. Pilecký. Ing. R. Pilecký působil 15 let ve �rmě
Marius Pedersen,  několik let v představenstvu technických služeb v Děčíně, v technických službách v
Jablonci n. Nisou a v Teplicích. Předpokládá se, že má značné zkušenosti s fungováním technických
služeb a odpadového hospodářství a dokáže své schopnosti využít i jako dispečer a řídit tak efektivně
využití všech vozů technických služeb a nynější Správy lesů. Zároveň je zapotřebí více hlídat
nákladovost jednotlivých činností a provádět nákladové  kalkulace všech činností, které bude
organizace vykonávat. 
Posledním důvodem, proč převést stávající činnost organizační složky TZ, který starosta města Mgr. J.
Papajanovský zmínil,  je rozvoj organizace. Nyní je zajištěn jen běžný provoz a na rozvoj organizací
nemá ani jeden ze stávajících vedoucích kapacitu, protože jsou pracovně velmi vytížení. Inovací je
myšleno např. rekonstrukce sběrného dvora a posunutí ho tak na vyšší úroveň. Ing. R. Pilecký má s
tímto zkušenosti, protože měl na starosti několik sběrných dvorů a také se zabýval jejich rekonstrukcí.
Město zkušenosti takového člověka potřebuje. Zároveň je zapotřebí zkvalitnit prodej vytěženého
dřeva a snažit se tak vylepšit služby pro zákazníka a získat tak více �nančních prostředků z této
činnosti. 
 
Z jednání odešel Martin Šanda (18:25 h). 



 
Starosta města vyzval zastupitele k diskuzi k tomuto usnesení. 

H. Kracmanová informovala, že k tomuto tématu již vedla  s panem starostou diskuzi  jak
osobní, tak i  přes e-mail a po telefonu. Sděluje svůj názor, že převod TZ na příspěvkovou
organizace je nepřipravený. Nyní se ví jen to, že převod bude pro město znamenat další
�nanční náklady. Zmiňuje také, že je fajn, že město našlo tak skvělého člověka na pozici
ředitele, ale doufá, že na základě nadstandardních pracovních podmínek, které jsou Ing. R.
Pileckému nabízeny, bude také řádně odvedena práce.
Mgr. M. Čapková se dotázala, jestli město tyto náklady navíc u�nancuje, s ohledem na snahu
do�nancování dotačních titulů v případě získání požadovaných dotací.  Starosta města
reagoval s tím, že po vyhotovení rozpočtu na r. 2024 zbyde městu na volnou útratu cca 40 mil.
Kč. Zřízení nové příspěvkové organizace Městské služby Česká Kamenice vidí jako investici,
která by se do budoucna měla vyplatit. 
Mgr. M. Čapková se dále dotázala, jestli změna nebude mít na zaměstnance TZ a Správy lesů
negativní dopad. Starosta města vysvětlil, že nový ředitel nebude mít možnost ovlivňovat
platební podmínky zaměstnanců. Zaměstnanci budou přecházet se stávajícími platovými
třídami a stupni, se stávajícím osobním ohodnocením atd. Zaměstnanci Správy lesů si naopak
polepší, protože se dostanou na úroveň pracovníků městského úřadu i se všemi výhodami,
které mají tzn. výše stravného, příspěvku na penzijní připojištění, atd. Zároveň pro stávající
pracovníky Správy lesů bude vždy práce a tak nebudou muset být doma za nižší mzdu. Vedoucí
stávajících organizací zůstanou z hlediska odměňování na stejné úrovni, protože vedení města
má zájem, aby oba pracovníci ve svých funkcích pokračovali. 
H. Kracmanová dodala, že diskuze není vedena jen o nákladech spojených s novou
příspěvkovou organizací na r. 2024, ale efekt bude přinesen až za několik dalších let. Vyjadřuje
názor, že zmíněné náklady 1,5 až 2 mil. Kč nebudou stačit na chod nové příspěvkové organizace
a budou výrazně vyšší. Nyní se jedná jen o odhad. Starosta města reagoval, že se jedná o
odhad, ve kterém jsou již další drobné výdaje na chod kanceláří zahrnuty.   
Ing. V. Vlček, MSc. vyjadřuje názor, že další náklady určitě budou i kdyby k žádné změně
nedošlo. Bude muset být řešeno, že 3  pracovníci TZ jsou v předdůchodovém věku a bude
zapotřebí sehnat nové zaměstnance. Na některé služby bude muset být pořízena nová
technika, nebo se budou muset služby outsourcingovat, atd.  Starosta města dodal, že již
nebudou k dispozici pracovníci VPP z úřadu práce. 
J. Petřík se dotázal, zda-li pracovníci Správy lesů tzv. těžaři nebudou mít problém jít odklízet
sníh. Starosta města zmínil, že v tom problém nevidí, pracovníci nejsou kvali�kovaní těžaři a
vydělají si i více. 
Ing. V. Marek dodal, že O. Richter a M. Šváb jsou profesionální pracovníci ve svých profesích a
bude pro ně přínosné, když někdo bude za ně vykonávat administrativní činnost. 
Mgr. M. Čapková se dotázala, kde bude mít pan Pilecký kancelář. Zodpovězeno bylo, že do
konce roku bude mít místo na Městském úřadě, ale svou kancelář bude mít od nového ve
stávající budově technického zařízení. 

Po skončení diskuze a přednesení návrhu usnesení  následovalo hlasování o přijetí předloženého
usnesení: Pro 14 členů ZM, proti 2 členové ZM (Hana Kracmanová, Eva Kodymová).  
Závěrem starosta města Mgr. J. Papajanovský informoval, že konkrétní informace, rozpočet, zřizovací
listina budou předloženy na dalším jednání ZM. Na jednání se dostaví i Ing. R. Pilecký. V případě
zájmu může být také pozván na plánovaný seminář k rozpočtu města na r. 2024. 

Předkladatel: Mgr. Jan Papajanovský
Zpracovatel: Mgr. Jan Papajanovský
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 2 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato



19. 226/9/ZM/2023 Zápis Osadního výboru Kerhartice

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí
zápis o jednání Osadního výboru Kerhartice ze dne  2. 9. 2023. 

Z jednání odešla Mgr. Dana Vitoušová Dvořáková (19:00 h). 
Z jednání odešla Mgr. M. Čapková - nehlasovala. 
 
Zastupitelstvu města byl předložen Zápis o jednání Osadního výboru Kerhartice. Předseda  V.
Miřejovský informoval, že zápis všichni zastupitelé obdrželi v podkladech. Upozornil na neustálý
nepořádek v odstaveném  vraku vozu na pozemku města č. p. 150/1. Žádá o prověření, jestli na místě
stále stojí. Bude zadáno jako úkol pro Městskou policii. Co se týče starých stromů kolem vozovky, které
již ohrožují provoz na silnici V. Miřejovský informoval, že je řešeno.   

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková
Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 1
Usnesení bylo: Přijato

20. 227/9/ZM/2023 Zrušení OV Filipov a Pekelský Důl, zřízení nových OV

I. Zastupitelstvo města zrušilo
 k 31. 12. 2023 pětičlenný Osadní výbor Filipov a Pekelský Důl.

II. Zastupitelstvo města zřídilo
v souladu s § 120 odst. 1) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů s
účinností od 1. 1. 2024:
a) tříčlenný Osadní výbor Filipov
b) tříčlenný Osadní výbor Pekelský Důl.

Zastupitelstvu města byl předložen návrh OV Filipov a Pekelský Důl na zrušení společného osadního
výboru a zřízení 2 samostatných osadních výborů. Tajemník Ing. V. Vlček MSc. informoval zastupitele,
že Ing. Petra Janovská, jako stávající předsedkyně OV, požádala o rozdělení stávajícího OV na dva
osadní výbory. Členů mají prý dostatek, v každém OV budou 3 členové.  Na tomto návrhu se všichni
členové stávajícího OV shodli a zároveň navrhují 3 členy za jednotlivé samostatné OV a navrhují také
své předsedy, což je předmětem následujících usnesení. Stávající OV bude zrušen k 31. 12. 2023. 
Zákonem o obcích je vyhrazeno zastupitelstvu města zřizovat výbory, určovat jejich členy a volit jejich
předsedy.  
Bc. P. Dolečková se dotázala, co je pravým důvodem, proč se OV Filipov a Pekelský Důl chce rozdělit. V
důvodové zprávě není důvod uveden a sama vyjadřuje názor, že stávající OV dobře fungoval. H.
Kracmanová vysvětlila, že členové výboru se na ničem neshodnou, nejsou schopni se na ničem
domluvit a při plánování jednotlivých akcí si vše organizují samostatně. Starosta města Mgr. J.
Papajanovský vyjádřil spokojenost s činností osadního výboru a věří, že tomu tak bude i nadále. 
Bc. P. Dolečková dále zmínila, že v usnesení je, že stávající OV je zrušen k 31. 12. 2023, nové OV jsou
zřízeny od 1. 1. 2024 a dnes na jednání ZM mají být určeni členové OV a zvoleni předsedové OV, které
ještě neexistují. Není jasné, jestli funkce vzniká až zřízením osadních výborů, nebo je možné členy
jmenovat dříve. Bc. P. Dolečková navrhuje, aby z důvodu větší právní jistoty bylo v následujících dvou
usneseních doplněno "s účinností od 1. 1. 2024". Zastupitelé souhlasili, následující 2 usnesení budou
doplněna.  
 
Na jednání není přítomna Mgr. M. Čapková - nehlasovala. 



Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková
Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 1
Usnesení bylo: Přijato

21. 228/9/ZM/2023 Určení členů a volba předsedy Osadního výboru Filipov

I. Zastupitelstvo města určilo
v souladu s ustanovením   § 84 odst. 2) písmeno l) zákona  č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění
pozdějších předpisů, s účinností od 1. 1. 2024, členy Osadního výboru Filipov:
1. Ing. Miroslava Šacha, bytem Česká Kamenice, Filipov 13,
2. Denisu Pavlíkovou,  bytem Česká Kamenice, Filipov 63,
3. Josefa Hordinu, bytem Česká Kamenice, Filipov 5.

II. Zastupitelstvo města zvolilo
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2) písmeno l) a § 120 odst. 3) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích,
ve znění pozdějších předpisů, s účinností od 1. 1. 2024, Ing. Miroslava Šacha  předsedou
Osadního výboru Filipov.

Tajemník Ing. V. Vlček informoval, že tímto usnesením budou zvoleni členové a předseda OV Filipov.
 
Na jednání není přítomna Mgr. M. Čapková - nehlasovala. 

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková
Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 1
Usnesení bylo: Přijato

22. 229/9/ZM/2023 Určení členů a volba předsedy Osadního výboru Pekelský Důl

I. Zastupitelstvo města určilo
v souladu s ustanovením  § 84 odst. 2) písmeno l) zákona  č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění
pozdějších předpisů, s účinností od 1. 1. 2024, členy Osadního výboru Pekelský Důl:
1. Ing. Petru Janovskou, bytem Česká Kamenice, Pekelský Důl 35,
2. Karla Jíravu,  bytem Česká Kamenice, Pekelský Důl 3,
3. Miroslava Hartmana,  bytem Česká Kamenice, Pekelský Důl 20.
 

II. Zastupitelstvo města zvolilo
v souladu s ustanovením § 84 odst. 2) písmeno l) a § 120 odst. 3) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích,
ve znění pozdějších předpisů, s účinností od 1. 1. 2024, Ing. Petru Janovskou předsedkyní
Osadního výboru Pekelský Důl.

Tajemník Ing. V. Vlček informoval, že tímto usnesením budou zvoleni členové a předseda OV Pekelský
Důl.
 
Na jednání není přítomna Mgr. M. Čapková - nehlasovala. 

Předkladatel: Bc. Lenka Švehlíková
Zpracovatel: Bc. Lenka Švehlíková
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 1
Usnesení bylo: Přijato

23. 230/9/ZM/2023 OZV Požární řád



I. Zastupitelstvo města schválilo
a vydává předloženou Obecně závaznou vyhlášku města Česká Kamenice Požární řád v
upraveném znění, příloha č. 2.

Na jednání se vrátila Mgr. M. Čapková. 
Tajemník Ing. V. Vlček informoval zastupitele, že nyní jsou ke schválení předloženy 4 OZV.  Začátkem
měsíce října se konala schůzka na Ministerstvu vnitra, kde bylo projednáváno cca 7 OZV, vč. 4
předložených na dnešním jednání, které ještě nejsou zveřejněny ve Sbírce právních předpisů. Po
zveřejnění nabydou platnosti.  Všechny návrhy předložených OZV Ministerstvo vnitra schválilo.  
OZV Požární řád připravil OSMM ve spolupráci s panem ░░░░ ░░ (požárním a revizním technikem
města). Díky této vyhlášce bude město schopno, při vyhlášení výjimečného stavu, požadovat
poskytnutí potřebné techniky, vodního zdroje atd. Před jednáním dnešního ZM bylo z řad některých
zastupitelů upozorněno na malé nedostatky v této  OZV. Vše bylo projednáno ještě jednou s panem
░░░░ ░░ a J. Šulcem. Upozorněno bylo na článek 6, kde je hydrant v ul. 5. května, který údajně není v
seznamu ověřených zdrojů společnosti SČvaK, a.s.,  na Písecký potok, ve kterém je málo vody a je
považován za nedostatečný zdroj a ohledně Pivovarského rybníka, kde je majitelem p. Kotouč, kdy se
sice jedná o soukromou osobu, ale zdroj může být na základě této vyhlášky použit. M. Kellner uvedl, že
nechtěl rozporovat použití vody z rybníka, ale že ve vyhlášce jsou uvedeny 4 hydranty, ale v současnosti
je jejich umístění trošku jinde a některé hydranty přibyly. Nařízení z r. 2012 není aktuální. Tajemník
Ing. V. Vlček vysvětluje, že některé plochy je lepší ve vyhlášce mít, i když je nyní nelze použít z důvodu
malé hladiny vody, protože může napršet. Jakmile však plocha ve vyhlášce uvedená nebude, nemůže
se použít. M. Kellner navrhuje ve vyhlášce jeden hydrant škrtnout a tři přidat. Upraven bude i chybně

uvedený objem nádrže koupaliště, který je do 2 000 m3. Poslední úprava bude u telefonních čísel, kde
bude vymazáno slovo starostka. Telefonní čísla jsou správná na Městskou policii. 
V OZV budou provedeny úpravy. Usnesení bude doplněno o formulaci "v upraveném znění". 
 

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

24. 231/9/ZM/2023 OZV MP OSOH

I. Zastupitelstvo města schválilo
a vydává předloženou Obecně závaznou vyhlášku města Česká Kamenice o místním poplatku za
obecní systém odpadového hospodářství, s účinností od 1. 1. 2024, příloha č. 3.

Zastupitelstvu města je předkládán návrh Obecně závazné vyhlášky města o místním poplatku za
obecní systém odpadového hospodářství,  který byl konzultován s pracovníky Ministerstva vnitra.
Částka pro rok 2024 by se navýšila o 100 Kč na 800 Kč/osobu/rok.
Na jednání není přítomen V. Miřejovský - nehlasoval. 

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 14 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 1
Usnesení bylo: Přijato

25. 232/9/ZM/2023 OZV MP pobyt

I. Zastupitelstvo města schválilo
a vydává předloženou Obecně závaznou vyhlášku města Česká Kamenice o místním poplatku z
pobytu, s účinností od 1. 1. 2024, příloha č. 4.



Zastupitelstvu města je předkládán návrh Obecně závazné vyhlášky města o místním poplatku z
pobytu, který byl konzultován s pracovníky Ministerstva vnitra. Původní OZV je aktualizována, ale výše
poplatku z pobytu zůstává stejná. 
Na jednání se vrátil M. Miřejovský.

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

26. 233/9/ZM/2023 OZV alkohol

I. Zastupitelstvo města schválilo
a vydává předloženou Obecně závaznou vyhlášku města Česká Kamenice o zákazu požívání
alkoholických nápojů na vybraných veřejných prostranstvích, příloha č. 5.

Zastupitelstvu města je předkládán návrh Obecně závazné vyhlášky města o zákazu požívání
alkoholických nápojů na vybraných veřejných prostranstvích, který byl konzultován s pracovníky
Ministerstva vnitra. Původní vyhláška se stala nezákonnou. Bylo zapotřebí odstranit poskytování
individuálních výjimek. R. Horký se dotázal, jestli by ve vyhlášce neměly být uvedeny sportovní akce,
na kterých se také prodává alkohol. Starosta města Mgr. J. Papajanovský vysvětluje, že tyto akce by
zařadil pod článek 3, bod b. Ing. V. Vlček, MSc. ještě doplňuje informaci, že ve vyhlášce je změněn
název parku na park Franze Preidla. 

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

27. 234/9/ZM/2023 Zmařené investice

I. Zastupitelstvo města schválilo
vyřazení zmařených investic v celkovém �nančním objemu 4 767 013,20 Kč, příloha č. 6.

Zastupitelstvu města byl předložen seznam nedokončených investic k vyřazení, který byl odsouhlasen
na jednání s panem starostou, vedoucím ORIŽP a vedoucím SMM. Vedoucí FO Ing. J. Volfová
informovala, že se jedná o projektové dokumentace, přípravné práce, které nebyly  využity, jsou
zastaralé nebo se v současné době již nevyužijí. Jedná se o investice od r. 2000 a některé jsou i starší. V
příloze byl zastupitelům zaslán podrobný přehled. Starosta města Mgr. J. Papajanovský vysvětluje, že
se jedná o odpis majetku a je zapotřebí staré dokumentace fyzicky zlikvidovat. 

Předkladatel: Ing. Jitka Volfová
Zpracovatel: Ing. Jitka Volfová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

28. 235/9/ZM/2023 Návrh na odpis pohledávky

I. Zastupitelstvo města rozhodlo
o odpisu pohledávky již neexistující obecně prospěšné společnosti Rozvojové centrum
Českokamenicka, IČO 27360229 ve výši 54 862 Kč.

Zastupitelstvu města byl předložen návrh na odpis pohledávky Rozvojového centra Českokamenicka o.
p. s. ve výši 54 862  Kč. Vedoucí OSMM J. Šulc vysvětlil, že se jedná o částku za vyúčtování služeb



spojených s užíváním nebytového prostoru v č. p. 122 na nám. Míru za rok 2009, který je stále
evidován. Obecně prospěšná společnost Rozvojové centrum Českokamenicka, o. p. s. prošla likvidací a
notářsky ukončila svou činnost v květnu letošního roku a  již neexistuje. Pohledávka je nedobytná.
Likvidátor konstatoval, že majetek společnosti nepostačuje ani k úhradě nákladů insolvenčního řízení.

Předkladatel: Jiří Šulc
Zpracovatel: Jiří Šulc
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

29. 236/9/ZM/2023 Informace o rozpočtových opatřeních č. 7/2023 a 8/2023

I. Zastupitelstvo města vzalo na vědomí
rozpočtová opatření č. 7/2023 a 8/2023, viz přílohy č. 7 a 8.

Zastupitelstvu města  byla předložena rozpočtová opatření č. 7 a 8/2023. Vedoucí FO Ing. J. Volfová
vysvětlila, že rada města schválila rozpočtové opatření č. 7/2023 o objemu: příjmy ve výši 3 409 tis. Kč,
výdaje 5 409 tis. Kč a �nancování ve výši 2000 tis. Kč. Z  hlediska příjmů byla  zapojena dotace pro
město - ponížená dotace na elektromobilitu, dotace na opravu Preidlovy hrobky a průtoková  dotace
pro ZŠ TGM a gymnázium. Tyto položky byly zohledněny také ve výdajích.
Ve výdajové části byly v rozpočtovém opatření č. 7/2023 doplněny výdaje související s akcemi města v
oblasti komunikací, vnitřní úpravy v rámci rozpočtu org. složky KaCR, výdajů spjatých s Via ferratou
Jehla, výdaje v oblasti bytů  a nebytů, kde došlo k úpravě výdajů, přesunu �nančních prostředků do
investiční rezervy a jejího čerpání, k navýšení provozní dotace pro DSPS (spolu�nancování projektu
zdravotní mediátor), dále došlo ke snížení investiční dotace pro ZUŠ (převod do roku 2024), k navýšení
mzdových prostředků na veřejné správě související s navýšením pracovníků na ORIŽP, navýšení výdajů
na přípravné práce k fotovoltaice, přesun tepelného zdroje domu kultury atd., viz rozpis rozpočtového
opatření v příloze.
V oblasti �nancování byly zapojeny �nanční prostředky ze schváleného úvěru od ČSOB ve výši 2 000
tis. Kč na pokrytí výdajů pro�nancovaných v roce 2023 na přesun tepelného zdroje z domu kultury.
Dále rada města schválila 24. 10. 2023 rozpočtové opatření č. 8/2023, na straně příjmů i výdajů ve výši 3
471 tis. Kč , které na straně příjmů obsahuje úpravu přijaté dotace od SZIF na vybavení domu kultury II
(také upravujeme ve výdajích), dále jsou na straně příjmů upraveny daňové příjmy dle predikce MF ČR.
Na straně výdajů jsou doplněny výdaje na přípravu energetických opatření na budově ZUŠ, na přípravu
projektu "Dokončení vodovodu Líska", výdaje na pořízení traktůrku do TZ (60% záloha, zbytek v roce
2024), navýšení investičního příspěvku DSPS (navýšení nákladů spojených s úpravami na budově
DSPS), výdaje na opravu komunikací (Zámecká, Sládkova apod.), výdaje na právního zástupce atd., vše
je podrobně uvedeno v příloze.

Předkladatel: Ing. Jitka Volfová
Zpracovatel: Ing. Jitka Volfová
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

30. 237/9/ZM/2023 Koupě bytové jednotky - Pivovarská č. p. 8

I. Zastupitelstvo města schválilo
kupní smlouvu na jednotku č. 8/1, způsob využití: byt, vymezené v pozemku parc. č. st. 227/6 v k.
ú. Česká Kamenice, jehož součástí je budova č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech této
nemovité věci ve výši 7894/54136 se společností  Salon Glamour s. r. o., IČ  03737586, se sídlem
Vítězná 622, Chodov, příloha č. 9.

II. Zastupitelstvo města ukládá



1. Ing. Daliboru Deutschovi

1.1. zajistit podpis smlouvy dle bodu I.

Termín: 15.11.2023

Zastupitelstvu města byl k projednání předložen návrh na koupi bytové jednotky v domě Pivovarská č.
p. 8. za  dotační podpory Státního fondu na podporu infrastruktury (dále jen "SFPI"). Starosta města
Mgr. J. Papajanovský informoval zastupitele, že tento a následující bod, týkající se Pivovarské č. p. 8,
předkládá ve spolupráci s vedoucím ORIŽP Ing. D. Deutschem. Projednání těchto bodů bylo přesunuto
z dřívějšího jednání ZM z důvodu dovypracování smluvní dokumentace. Jedná se odkoupení nejprve
jedné bytové jednotky v domě Pivovarská č. p. 8 a následně pak o koupi zbývající části tohoto domu.
Smluvní dokumentace je složitá, ale je to způsob, jak takticky přistupovat k sociálně vyloučeným
lokalitám. Koupením těchto nemovitostí se očekává možnost větší kontroly nad těmito objekty a jejich
užívání. Dohodnutá cena této bytové jednotky je 2,2 mil. Kč, dotační podpora SFPI maximálně 2,229
mil. Kč, přičemž tato částka vychází ze zpracovaného znaleckého posudku na cenu této jednotky. V
případě schválení se příští týden bude u notáře podepisovat smlouva a byt by měl přejít do vlastnictví
města. Celý dům pak do konce roku. Tajemník úřadu Ing. V. Vlček doplnil, že se konala schůzka s
Agenturou pro sociální začleňování a budou se řešit i další věci vč. změn pravidel pro pronájmu bytů.
Bude-li se do budoucna řešit i Pivovarská 2, tak pronájem již bude v jiném režimu, protože se nejedná
o standartní byty. Bc. P. Dolečková by se ráda ujistila, jak je to s cenou bytu. Nyní město byt odkoupí za
cca 2 mil. Kč, poté na něj bude čerpat dotaci, takže se zaplatí celý z dotace. Co se týká ostatních bytů,
tak tam byla uvedena částka 700 tis. Kč, takže město koupí ostatní byty jen za 700 tis. Kč? Starosta Mgr.
J. Papajanovský vysvětlil, že to není jen  za 700 tis. Kč, protože součástí dohody je i vybudování
kanalizace. Přesto je koupě pro město výhodná, protože celý dům bude nakonec pořízen za cca 20 %
kupní ceny. Jedná se o 3 byty a ostatní jednotky jsou nebytové tzn. sklep, půda atd. Byt, který město
kupuje za cca  2 mil. Kč je největší a v nejlepším stavu.  Tajemník Ing. V. Vlček doplnil, že s Mgr. L.
Herichem řeší další možnosti �nancování. Pokud by se podařilo koupit i Pivovarskou č. p. 2 a jestli by se
podařilo získat dotaci ve výši 85 % na její opravu, může být zároveň opraven objekt č. p. 8, protože se
jedná o jeden komplex, budovy na sebe navazují.  

Předkladatel: Mgr. Jan Papajanovský
Zpracovatel: Mgr. Jan Papajanovský
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

31. 238/9/ZM/2023 Smluvní dokumentace - Pivovarská č. p. 8

I. Zastupitelstvo města schválilo

1. kupní smlouvu na

�. jednotku  č. 8/2, způsob využití: byt, vymezené v pozemku parc. č. st. 227/6, jehož
součástí je stavba č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech nemovité věci o
velikosti 9777/54136;

�. jednotku  č. 8/3, způsob využití: byt, vymezené v pozemku parc. č. st. 227/6, jehož
součástí je stavba č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech nemovité věci o
velikosti 6035/54136;

�. jednotku č. 8/4, způsob využití: jiný nebytový prostor, vymezené v pozemku parc. č.
st. 227/6, jehož součástí je stavba č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech
nemovité věci o velikosti 5650/54136;

�. jednotku č. 8/5, způsob využití: jiný nebytový prostor, vymezené v pozemku parc. č.
st. 227/6, jehož součástí je stavba č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech



nemovité věci o velikosti 1270/54136;
�. jednotku č. 8/6, způsob využití: jiný nebytový prostor, vymezené v pozemku parc. č.

st. 227/6, jehož součástí je stavba č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech
nemovité věci o velikosti 3020/54136;

�. jednotku č. 8/7, způsob využití: jiný nebytový prostor, vymezené v pozemku parc. č.
st. 227/6, jehož součástí je stavba č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech
nemovité věci o velikosti 8870/54136;

�. jednotku č. 8/8, způsob využití: jiný nebytový prostor, vymezené v pozemku parc. č.
st. 227/6, jehož součástí je stavba č. p. 8, zahrnující podíl na společných částech
nemovité věci o velikosti 11620/54136;

2. smlouvu o zřízení předkupního práva k pozemku parc. č. st. 226/2 v k. ú. Česká Kamenice, o

výměře 911 m2 – zastavěná plocha a nádvoří, jehož součástí je stavba č. p. 2, rodinný dům a

3. související dohodu o úpravě vzájemných práv a poskytnutí součinnosti, související dohodu o
úpravě vzájemných práv a poskytnutí součinnosti, to vše se společností Salon Glamour s. r. o.,
IČ 03737586, se sídlem Vítězná 622, Chodov, příloha č. 10.

II. Zastupitelstvo města ukládá

1. Ing. Daliboru Deutschovi

1.1. zajistit podpis smluv dle bodu I.

Termín: 15.11.2023

Zastupitelstvu města byl předložen návrh  na schválení celkem 3 smluv  souvisejících s koupí bytové
jednotky v domě Pivovarská č. p. 8. Konkrétně jde o:

�. koupi zbývající části bytového domu za částku 700 tis. Kč, �nancováno z prostředků města,
�. zřízení bezúplatného předkupního práva k sousednímu domu č. p. 2 a
�. dohodu, v rámci které se Salon Glamour i město zavazují účinně spolupracovat na revitalizaci

celé lokality.

Předkladatel: Mgr. Jan Papajanovský
Zpracovatel: Mgr. Jan Papajanovský
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

32. Organizační záležitosti a různé

Tajemník úřadu Ing. V. Vlček informoval zastupitele o následujícím:

na Městském úřadě  ukončila pracovní poměr Lenka Jarešová, která pracovala na projektech
OSV. Na základě výběrového řízení, kterého se zúčastnili 4 zájemci, byla vybrána Bc. Kamila
Balejová, která má ve této oblasti velké zkušenosti. Pracovala na místní charitě, a tudíž již s
městem spolupracovala při různých aktivitách.  Věříme, že se Bc. Kamile Balejové  bude práce
líbit, projekt bude trvat ještě 2 roky a 2 měsíce. 
v pátek 3. 11. 2023 skončí vyhlášené výběrové řízení na velitele JSDH. Na tuto pracovní pozici
obdrželo město 2 přihlášky.  K tomuto výběrovému řízení obdrželo vedení města petici, ke
které se bude vyjadřovat rada města.
stav VPP -   tajemník úřadu Ing. V. Vlček MSc. se spolu s O. Richterem a i Ing. R. Pileckým
zúčastnili jednání ohledně VPP. Bohužel Ministerstvo sociálních věcí a Úřad práce letos končí s



projektem poskytování dotací na pracovníky VPP. Možná bude pár pracovníků VPP poskytnuto
v únoru/březnu, což bohužel nepokryje hlavní zimní období. S Úřadem práce se řeší možnost
dalších projektů, ale zatím s žádným výsledkem. Doposud město v rámci VPP
poskytovalo každý měsíc 107 tis. Kč na mzdu 14 lidí. Od Úřadu práce bylo poskytováno 15 - 16 tis.
Kč na jednoho pracovníka a to podle pracovního zařazení. K 31. 10. 2023 skončilo všech 14
pracovníků. Všichni byli Úřadem práce upozorněni, že pracovní poměr  bude sjednán na 7
měsíců. Bohužel i přesto byla řadou z nich projevena určitá nespokojenost. O. Richter vybral 2
pracovníky, které město nutně potřebuje. Jedná se o jeden celý úvazek a jeden částečný.  Po
dohodě s vedením město bylo rozhodnuto, že budou zachovány i veřejné záchodky v provozu 6
h denně.  Celkem tedy město ponechá něco málo přes 2 pracovní úvazky, na jejichž náklady
nebude potřeba ani celých 107 tis. Kč.  

Starosta města Mgr. J. Papajanovský doplnil, že Ing. R. Pilecký se sice zúčastnil schůzky ohledně VPP,
ale ještě není zaměstnancem města. O�ciálně jeho pracovní poměr začíná 2. 11. 2023.  
Dále starosta města pozval zastupitele na akci, která se koná ve středu 8. 11. 2023 v zasedací místnosti
MěÚ a bude se týkat  kultury ve městě. Letošní sezóna byla velmi povedená a na plánované schůzce
budou všichni moci sdělit své dojmy, připomínky a nápady na příští sezónu. Dále byli zastupitelé
pozváni na veřejnou diskuzi ohledně revitalizace hřbitova, která se bude konat na hřbitově 21. 11. 2023
od 16:00 h. 

Předkladatel: Tajemník Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 15
Výsledek hlasování: Nevzniklo

33. Diskuse

Starosta města Mgr. J. Papajanovský vyzval zastupitele k diskuzi. 

L. Sekanová - požádala o zamykání hřbitova. 
Mgr. J. Papajanovský - informoval, že do konce letošního roku by měl být na hřbitově správce,
který tam bude bydlet a starat se o hřbitov vč. jeho zamykání.
Bc. L. Švehlíková - oznámila zastupitelům, že na 14. 11. 2023 je objednán fotograf pro
zaměstnance, kteří ještě nejsou vyfoceni. Zájemci i z řad zastupitelů se mohou nechat vyfotit,
nejsou-li se svou fotogra�í na stránkách města spokojeni.
E. Kodymová - požádala o zaslání studie hřbitova před plánovanou schůzkou.
Mgr. J. Papajanovský -  ano, bude zastupitelům zaslána v elektronické podobě. 
Ing. L. Sedláček - informoval o častém řádění divokých prasat na hřbitově.  
Mgr. J. Papajanovský - bude řešeno novým oplocením vč. nových branek - vše je naplánované v
připravené studii na revitalizaci hřbitova. S divokými prasaty je problém i ve městě. Město se
snaží tuto situaci řešit i ve spolupráci s Lesy ČR atd. Problém je hlavně v legislativě státu, kdy v
případě zničení čehokoliv divokými prasaty, nevzniká  nárok na odškodné. Práva soukromých
vlastníků jsou velmi malá. 
L. Sekanová - dotázala se, jestli není možné udělat výjimku jen v určité oblasti na základě
sepsání např. petice.
Mgr. J. Papajanovský - reaguje s tím, že o tomto rozhoduje Magistrát města Děčín. J. Šulc
informuje, že žádost podává  honební společenstvo, které musí požádat město. Nyní se
zpracovává seznam všech pozemků, kterých se tento problém týká. Mgr. J. Papajanovský
informuje, že příští rok město zažádá o výjimku dříve, aby se na podzim již mohlo konat.
Mgr. M. Čapková - v ulici Palackého se neustále scházejí skupinky lidí, hlavně mladých,
kteří  tam již v danou dobu nemají co dělat a dělají značný  nepořádek. V prostoru není moc
vidět, je to tam zastrčené a málo osvětlené. Navrhuje, jestli by tam nemohl být umístěný
kamerový systém.   



Mgr. J. Papajanovský - reaguje s tím, že bylo v této věci jednáno i s Městskou policií, že je
zapotřebí v místě zintenzivnit dohled, prodávaly se tam i drogy. V nejbližší době bude
dokončen projekt na rekonstrukci ulice Palackého, v lednu se bude žádat o dotaci a součástí je i
komplexní oprava zadního traktu vč. zadní části budovy, bude zde  umístěno nové veřejné
osvětlení i kamerový systém. Prozatím může pomoci i ředitel školy zakoupením a umístěním
kamery do zadní části školy.  
M. Kellner - dotázal se ohledně daně z nemovitostí, jak se město hodlá postavit změně
daňového balíčku. Zajímá ho spíše dlouhodobý výhled. 
Mgr. J. Papajanovský - podrobněji vysvětlil změny, vyplývající z připravovaného daňového
balíčku.
M. Kellner - navrhuje možnost rozčlenit obec do několika zón a např. navýšit daň z
nemovitosti větším obchodním řetězcům.   
Mgr. J. Papajanovský - zmínil, že město již někde  navýšení daně z nemovitosti zavedlo a na
zamyšlení jsou zmíněné obchodní řetězce, kde tomu tak zatím není. K navýšení daně z
nemovitosti musí vždy být uveden legitimní důvod.  
M. Kellner - o tuto problematiku se již podrobněji zajímal a zjistil, že některé obce již mají
sociální lokality, obchodní řetězce, podnikatelské subjekty atd. zařazeny do skupiny s
maximálním násobkem daně z nemovitostí.  
Mgr. J. Papajanovský - informoval, že u některých subjektů by toto navýšení ještě mohlo být
provedeno. Je zapotřebí provést analýzu nevyužívaných objektů na území města a motivovat
majitele k nějaké změně a v případě nezájmu navýšit daň z nemovitostí. Tendence ze strany
státu je, že daň z nemovitostí se bude stále mírně zvyšovat. K problematice daní byla vedena
krátká diskuze. 
Ing. V. Vlček, MSc. - k tématu dodal, že po proběhlém jednání s některými  starosty bylo
zjištěno, že jsou nespokojeni s výší daně z nemovitosti v okrajových částech města a mají
zájem daň zvednout na maximální možnou částku. Některé objekty nejsou trvale obydlené a
užívají se jen na rekreaci. Není to sice možné, protože objekt je zapsán jako rodinná
nemovitost, ale je užívána jen k rekreaci. Dále tajemník úřadu zmínil, že příští jednání ZM se
koná 13. 12. 2023, na kterém bude předložen plán jednání RM na vědomí a plán jednání ZM ke
schválení na příští rok. Dále pozval zastupitele na adventní čas a na rozsvěcení vánočního
stromu v neděli 3. 12. 2023. Svařák se starostou se bude konat dne 21. 12. 2023. 
Mgr. J. Papajanovský - připomněl seminář pro zastupitele, který se bude konat ve středu 6. 12.
2023.
Ing. L. Sedláček - vyjádřil poděkování Městské policii za časté měření rychlosti úseku na
Huníkov. Dopravní situace se v místě výrazně zlepšila. 
Mgr. J. Papajanovský - mimo jiné informoval zastupitele, že od 1. 7. 2024  bude probíhat
úsekové měření rychlosti v Lipové ulici. Pokud se měření osvědčí, bude se moct od dalšího roku
spustit úsekové měření ještě v lokalitách Děčínské ulice a v Lísce atd.
PharmDr. M. Konečný - dotázal se, jestli se bude konat setkání k výročí Dne boje za svobodu a
demokracii dne 17. 11. 2023.
Mgr. J. Papajanovský - bude řešeno. 

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 15
Výsledek hlasování: Nevzniklo

34. 239/9/ZM/2023 Projednání připomínek a námětů vznesených na 9. zasedání ZM

I. Zastupitelstvo města uložilo



radě města projednat připomínky a náměty vznesené na 9. zasedání zastupitelstva města dne 1.
11. 2023.

Připomínky byly projednány v rámci diskuze zastupitelů. 

Předkladatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Zpracovatel: Ing. Vítězslav Vlček, MSc.
Typ dokumentu: Usnesení

Hlasování
Pro: 15 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 0
Usnesení bylo: Přijato

35. Závěr

Starosta města Mgr. J. Papajanovský poděkoval všem přítomným za účast a ukončil jednání ve 20:20 h.

Předkladatel: Starosta Hlasování
Pro: 0 Proti: 0 Zdrželo se: 0 Nehlasovalo: 15
Výsledek hlasování: Nevzniklo

Mgr. Jan Papajanovský
starosta

Zapisovatelé:

Štěpánka Kavová
Referentka odboru vedení úřadu

Ověřovatelé:

Eva Kodymová
Zastupitelka

Ing. Ladislav Sedláček
Zastupitel


